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مهدویکیا: دنیزلی خواست من هم برگشتم/باشگاه با عابدینی صحبت کرده است

مهدویکیا گفت: دوست نداشتم در زندگیام این سؤال برای هواداران وجود داشته باشد که چرا بازنگشتم.

مهدویکیا گفت: دوست نداشتم در زندگیام این سؤال برای هواداران وجود داشته باشد که چرا بازنگشتم.
مهدی مهدوی کیا در گفت و گو با خبرنگار ورزشی خبرگزاری فارس در مورد حضورش در پرسپولیس اظهار داشت: خیلی خوشحالم که

این اتفاق رخ داد و امیدوارم بتوانم بازی های خوبی برای این تیم انجام دهم. من اکنون در شرایط بدنی خوبی به سر می برم.

وی افزود: برای بازگشتم به پرسپولیس در این مدت اتفاقاتی رخ داد که یکی از آنها همان اتفاقات اول فصل است. این بار هم صحبت
های زیادی بود تا اینکه روز گذشته با من صحبت شد و گفتند دنیزلی خواسته با من قرارداد امضا شود.

مهدویکیا تصریح کرد: از مسئولان پرسپولیس خواستم خودشان با عابدینی صحبت کنند و این اتفاق هم رخ داد. دنیزلی به باشگاه
اعلام کرده بوده باید اول تیم را ببیند و سپس بگوید چه بازیکنانی می خواهد. من روز گذشته هم با دنیزلی صحبت کردم و حرف های

او را شنیدم. امروز نیز باشگاه پرسپولیس پیگیر کارهایم بوده است.

این بازیکن که نیم فصل اول در داماش حضور داشت، در ادامه به فارس گفت: خاطرات خوبی در رشت دارم. تا جایی که می دانم
سابقه نداشته این تیم در نیم فصل اول تا رتبه ششم بالا آمده باشد. دوستان خوبی در رشت پیدا کردم. داماش تماشاگران خوبی هم
داشت اما در بازی پایانی اتفاقاتی رخ داد که نمی خواهم فعلا در موردش صحبت کنم. من به پرسپولیس بازگشتم چون به این تیم
علاقه داشتم. هواداران هم از من این را می خواستند. هر جا می رفتم از من این سؤال را می پرسیدند. نمی خواستم در زندگی ام این

مسئله وجود داشته باشد که هواداران بگویند چرا به پرسپولیس بازنگشتم.

وی خاطرنشان کرد: اکنون که دنیزلی خواسته بود نمی توانستم تصمیم دیگری بگیرم. همه چیز دست به دست هم داد تا زمینه
بازگشتم به پرسپولیس فراهم شود. من یک بازیکن بیشتر نیستم اما امیدوارم به اندازه خودم انتظارات را برآورده کنم.

مهدوی کیا با اشاره به حضور دنیزلی در پرسپولیس به فارس گفت: امیدوارم با حضور این مربی اتفاقات خود رخ دهد. پرسپولیس نیم
فصل سخت و تلخی را گذرانده است. امیدوارم کارهای انتقالم زودتر انجام شود تا بتوانم از فردا کنار بچه ها باشم. دنیزلی هم همین را

از من خواسته است و می دانم آقای عابدینی این حسن نظر را دارد.
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